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《单词百科:dividually是什么意思?dividually怎么发音?dividually的解释和
用法》

英语单词dividually是什么意思?dividually怎么读?dividually怎么发音?美加网为您整理
了dividually的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！

dividually怎么读

dividually的读音:[d�'v�d���l�]

dividually的意思

1、adv.分开地，分享地，可分割地;

dividually的双语例句

1、However, many things should be treated dividually.

但是，许多事情应该分开对待。
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2、This paper analyzes the network scale of MIS with C/ S mode, including the channel
capacity and database throughput dividually.

从信道容量和数据库吞吐量两方面分析了C/S模式下MIS系统的网络规模。

3、Power measurements are all transformed to equivalent current measurement that
makes the Jacobian matrix constant and calculates current real and imaginary part
dividually.

该算法将配电网中的功率量测变换为电流量测，实现了雅可比矩阵常数化，负荷电流
实虚部解耦求解。

4、Result help to carry out veintransfusion sterilized and medicine compatibility and
stability, and to improve occupational exposure, and work dividually or together.

结果落实静脉输液的无菌性及药物相容性和稳定性、职业暴露、专业分工与合作都起
到很好的改善作用。

5、The regulator of Gongboxia hydropower station adopts microcomputer-based
electrohydraulic regulator adding servo devices system structure, dividually setting
electrical cabinet and mechanical cabinet.

公伯峡水电厂调速器采用微机电液调速器加电液随动装置的系统结构，电气柜和机械
柜分开设置。

6、This method is simple, and its physical concept is obvious and it needs less expense,
meanwhile, the icing condition and the aircraft are considered dividually, and this idea
has extensive adaptability.

这种方法除了简单、物理概念明显、耗费少之外，采取将外界结冰条件与飞机本体分
开处理的思路，具有广泛的适应性。

以上是美加网为您整理的dividually怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查
看更
多关于divi
dually的用法、dividu
ally的释义、dividually的相关详情请点击：https://dict.tjqzz.com/dividually
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